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Vysoké školy sa vďaka podpore rezortu školstva zúčastňujú na najväčšom európskom veľtrhu pre medzinárodné vzdelávanie

Domov Aktuality Vysoké školy sa vďaka podpore rezortu školstva zúčastňujú na najväčšom európskom veľtrhu pre medzinárodné
vzdelávanie

Vysoké školy sa vďaka podpore rezortu školstva zúčastňujú na najväčšom európskom veľtrhu pre medzinárodné vzdelávanie

- Tlačové správy - Ministerstvo, Vysoké školy Facebook Zdieľať

Internacionalizácia vzdelávania, inklúzia či globálne partnerstvá. To sú hlavné témy tohtoročnej konferencie Európskej asociácie pre
medzinárodné vzdelávanie EAIE 2024 vo francúzskom Toulouse. Ide o 34. ročník najväčšieho stretnutia zástupcov vysokých škôl v
Európe. Slovensko na konferencii reprezentuje 35 zástupkýň a zástupcov zo 16 verejných vysokých škôl.

Slovenský národný stánok, ktorý je jeden z najväčších na francúzskom veľtrhu, zabezpečilo pre vysoké školy Ministerstvo školstva,
výskumu, vývoja a mládeže SR. Zavŕšilo tak tohtoročnú účasť vysokých škôl na všetkých dôležitých medzinárodných veľtrhoch pre
vysokoškolské vzdelávanie. Po úspešnej účasti na veľtrhu APAIE 2024 v austrálskom Perthe a veľtrhu NAFSA 2024 v americkom New
Orleans ide v tomto roku o posledný dôležitý medzinárodný veľtrh, na ktorom má aktívnu účasť vďaka rezortu školstva aj Slovensko.

„Spätná väzba, ktorá sa k nám po účastiach na medzinárodných veľtrhov dostáva, je veľmi pozitívna a utvrdzuje nás v tom, že účasť
našich vysokých škôl na takýchto podujatiach je pre vysokoškolské vzdelávanie mimoriadne dôležitá. Vo svete musíme prezentovať
úspechy našich vysokých škôl, ktoré vďaka pedagogickým a nepedagogickým zamestnancom, ale i výskumníkom či vedcom, neraz
dosahujú svetovú kvalitu. O tom, že sme rešpektovanou súčasťou európskych univerzít svedčí aj fakt, že máme osem aktívnych
univerzitných aliancií naprieč celou Európou,“ povedal v úvode štátny tajomník pre vysokoškolské vzdelávanie a akademický výskum
Róbert Zsembera. Dodal, že 34. ročník EAIE je zameraný nielen na internacionalizáciu vzdelávania, inklúziu a globálne partnerstvá, ale
aj na rozvoj vzťahov medzi Európou a Afrikou. „Ide pre nás o ďalší dôležitý kontinent – po južnej a strednej Ázii – s ktorým máme záujem
rozvíjať bilaterálnu spoluprácu v oblasti vysokoškolského vzdelávania.“

EAIE 2024 je konferencia a výstava Európskej asociácie pre medzinárodné vzdelávanie, ktorá sa koná od 17. do 20. septembra 2024 vo
francúzskom Toulouse. Organizátori veľtrhu očakávajú, že počas troch výstavných dní sa na ňom zúčastní viac ako 6 000 účastníkov z
vyše 90 krajín sveta. Zaujímavosťou je, že veľtrh sa po 15 rokoch vracia do Francúzska.

„S radosťou môžem informovať aj širokú verejnosť, že v našich aktivitách, ktoré sú spojené s účasťou vysokých škôl na medzinárodných
veľtrhoch, budeme pokračovať. Ešte tento rok rezort školstva zabezpečí slovenským verejným vysokým školám účasť na Európskom
veľtrhu pomaturitného a celoživotného vzdelávania GAUDEAMUS 2024 v Brne. Budúci rok zástupcovia ministerstva zároveň vycestujú
so zástupkyňami a zástupcami vysokých škôl do Indie, Spojených štátov amerických či do európskeho Göteborgu. Na každom tomto
medzinárodnom veľtrhu rezort školstva opäť, z finančných prostriedkov Plánu obnovy a odolnosti SR, zabezpečí priestor na prezentáciu
vysokoškolského vzdelávania na Slovensku v podobe národného stánku,“ zdôraznil na záver Róbert Zsembera.

Na medzinárodnom veľtrhu EAIE 2024 sa zúčastňuje 16 verejných vysokých škôl. Ministerstvo školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR
im okrem finančnej podpory ich účasti na veľtrhu poskytlo aj výstavnú plochu na národnú prezentáciu. Ide o tieto vysoké školy:

1. Univerzita Komenského v Bratislave,

2. Ekonomická univerzita v Bratislave,

3. Slovenská technická univerzita v Bratislave,

4. Vysoká škola múzických umení v Bratislave,

5. Vysoká škola výtvarných umení v Bratislave,

6. Trnavská univerzita v Trnave,

7. Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave,

8. Slovenská poľnohospodárska univerzita v Nitre,

9. Žilinská univerzita v Žiline,
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10. Trenčianska univerzita Alexandra Dubčeka v Trenčíne,

11. Univerzita Matej Bela v Banskej Bystrici,

12. Katolícka univerzita v Ružomberku,

13. Prešovská univerzita v Prešove,

14. Technická univerzita v Košiciach,

15. Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach,

16. Univerzita veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach.

Program propagácie je nástrojom Komponentu 10 Plánu obnovy a odolnosti SR s názvom Podpora internacionalizácie v akademickom
prostredí.

Aktivity realizované z finančných zdrojov Plánu obnovy a odolnosti SR. - Ministerstvo zároveň dbá na ochranu finančných záujmov EÚ a
bojuje proti podvodom, korupcii, konfliktu záujmov a dvojitého financovania a bude vykonávať kontroly so zameraním na tieto
najzávažnejšie nezrovnalosti.

https://mediaboard.com/


Mediaboard Slovakia s. r. o. | mediaboard.com 5

Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov  
  18. 9. 2024, 0:00, Zdroj: finreport.sk , Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa

Šafárika v Košiciach
Dosah: 2 454 GRP: 0,05 OTS: 0,00 AVE: 216 EUR 

Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

18.9.2024 (SITA.sk) - Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti
Coi Tran, radi by zvýšili počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len
počet zamestnancov, ale aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby.
Spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad
to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. "Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími," dodal. Firma vstúpila
na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. "Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov," skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. "Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí," vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. "Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables," dodal Coi Tran.

Informačný servis

Viac k témam: PR Zdroj: SITA.sk - Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov © SITA Všetky práva vyhradené.

© SITA Slovenská tlačová agentúra a.s. Všetky práva vyhradené. SITA Slovenská tlačová agentúra a.s. si vyhradzuje výlučné právo
udeľovať súhlas na rozmnožovanie, šírenie a na verejný prenos tohto článku a jeho častí.

Autor: FinReport.sk
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Absencia predsedu parlamentu je podľa politológa zlým signálom. Danko chce väčší kus z koláča, než na aký má nárok

18.9.2024 (SITA.sk) - Absencia predsedu parlamentu je zlým signálom voči občanom, ale aj smerom do zahraničia. Pre agentúru SITA to
skonštatoval politológ Alexander Onufrák z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Post predsedu Národnej rady (NR) SR sa uprázdnil začiatkom tohtoročného apríla, keď bol jej dovtedajší predseda Peter Pellegrini
(vtedy predseda strany Hlas-SD ) zvolený za prezidenta. Vedením parlamentu je poverený jeden z jeho podpredsedov, Peter Žiga
(Hlas-SD).

Chýba nám reprezentant štátu

Politológ zdôraznil, že danú situáciu nemožno považovať za štandardnú, poukázal na to, že predseda parlamentu je po hlave štátu
druhým najvyšším ústavným činiteľom. „Predseda NR SR je reprezentant štátu, ktorého my momentálne nemáme," dodal.

Na margo toho, či Slovenská republika už takúto situáciu zažila, Onufrák uviedol, že áno, hoci príčiny boli vtedy odlišné. Išlo o rok 2006 a
post predsedu parlamentu ostal prázdny po tom, ako Kresťanskodemokratické hnutie opustilo vtedajšiu vládu vedenú Mikulášom
Dzurindom. Niekoľko mesiacov bol vtedy vedením NR SR poverený Béla Bugár.

Post predsedu parlamentu prináleží podľa koaličnej zmluvy druhej najsilnejšej koaličnej strane Hlas-SD, dlhodobo oň ale prejavuje
záujem Andrej Danko, predseda najmenšieho koaličného subjektu Slovenskej národnej strany (SNS). Hlas sa opakovane vyjadril, že si
danú pozíciu chce ponechať, jeho kandidátom na túto funkciu je súčasný minister investícií Richard Raši.

Danko zas opakovane hovorí o tom, že expredseda Hlasu Pellegrini vďačí za svoje zvolenie za prezidenta aj voličom SNS a je toho
názoru, že politická situácia sa zmenila, keď sa bývalý predseda jednej z koaličných strán stal hlavou štátu.

Vládnutie koalície nie je harmonické

„Aj na tejto situácií je krásne vidieť, že vládnutie súčasnej trojkoalície nie je harmonické, a že najmä medzi SNS a Hlasom prebieha
permanentné pnutie," komentuje Onufrák a dodáva, že súčasná vládna koalícia sa usiluje „nezaťažovať“ verejnosť a radšej svoje
záležitosti drží mimo jej zraku.

Politológ poznamenáva, že v tomto sa súčasná vláda líši od vlád Igora Matoviča ( hnutie Slovensko ), aj Eduarda Hegera ( Demokrati ),
ktoré svoje spory riešili zbytočne verejne „vo svetlách reflektorov a za zvuku fanfár".

Onufrák je toho názoru, že Dankovo úsilie stať sa predsedom NR SR je skôr jeho osobnou ambíciou a prianím, než cieľom SNS.
Politológ pritom poukazuje na politický výtlak národniarov, a to ako v parlamentných voľbách v roku 2023, tak i po nich.

„Andrej Danko si nárokuje na omnoho väčší kúsok z koláča, ako mu prináleží na základe výsledkov parlamentných volieb 2023," vraví.
Nazdáva sa tiež, že takéto ambície by šéf SNS nemohol mať bez podpory, prinajmenšom tichej, od najsilnejšej koaličnej strany Smer-SD.

Postoj Šutaja Eštoka je nepochopiteľný

„Na druhej strane, za nepochopiteľný je možné označiť postoj predsedu Hlasu Matúša Šutaj Eštoka. Ten namiesto toho, aby ako
predseda strany o daný post dôrazne zabojoval, a to aj napriek tomu, žeby šiel do priamej konfrontácie so Smerom a SNS, radšej zložil
politické zbrane a ustúpil," myslí si Onufrák.

Hlas má podľa politológa nakročené k splynutiu so Smerom, a ak sa nestane nič zásadné, predpokladá, že by sa tak mohlo stať v
horizonte dvoch či troch rokov.

„Ten kto z tejto situácie najviac vyťaží je jednoznačne Robert Fico a Smer-SD. Tomu daný stav (neobsadeného postu predsedu
parlamentu) vyhovuje a nemá žiaden dôvod, aby sa v danej veci angažoval," vraví Onufrák.

Premiér opakovane hovoril, že na obsadení postu predsedu parlamentu sa musia dohodnúť SNS a Hlas, prednedávnom ale pripustil, že
ak k dohode medzi nimi nedôjde, pozícia by mohla ostať neobsadená až do konca volebného obdobia, teda do roku 2027. Danko zas
opakovane tvrdil, že Fico podporuje jeho ambíciu šéfovať NR SR.

Interakcia najvyšších ústavných činiteľov chýba
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„Pevne verím, že úvahy o tom, žeby NR SR bola bez svojho predsedu až do ďalších parlamentných volieb v roku 2027, sa nenaplnia, a
že ostanú len v rovine plytkých politických vyjadrení," zdôraznil v tomto kontexte Onufrák. Opätovne podotkol, že to považuje za zlý
signál smerom navonok i dovnútra štátu.

„Za osobitnú rovinu považujem rovinu politickú. A to v tom zmysle, že predsa vždy hovoríme o,troch najvyšších ústavných činiteľochʻ. Ich
podpisy sa, koniec koncov, spoločne objavujú na každom jednom zákone, ktorý poslanci NR SR príjmu," vysvetľuje politológ.

Dodal, že v minulosti, bez ohľadu na politické obsadenie jednotlivých pozícií, traja najvyšší ústavní činitelia spoločne interagovali. Dnes
takáto interakcia podľa Onufráka chýba, čo považuje za závažný problém demokracie na Slovensku.

„Akýkoľvek chýbajúci komponent v rámci akéhokoľvek mechanizmu či systému v konečnom dôsledku znamená, že mechanizmus ako
celok nebude fungovať tak, ako by mal. A to platí aj v prípade štátu a jeho mechanizmov," dodal.

Opozícia plánuje nominovať Mikloška

Opozícia plánuje na post predsedu parlamentu nominovať poslanca Františka Mikloška z KDH. „Pokiaľ je pravdou, že všetky opozičné
strany by podporili Františka Mikloška ako spoločného kandidáta opozície na post predsedu NR SR, momentálne by išlo o najsilnejšieho
kandidáta," konštatuje politológ. Považuje to i za jednoznačný signál zo strany opozície, že sa na konkrétnych témach dokáže dohodnúť
a zvoliť spoločný postup.

„Keďže počet hlasov, ktorými opozičné strany disponujú je stále menší ako potrebných 76 hlasov, spoločná nomináciu tohto kandidáta by
mala skôr len symbolický odkaz," uzavrel Onufrák.

Autor: FinReport.sk
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Spravodajstvo - Absencia predsedu parlamentu je podľa politológa zlým signálom. Danko chce väčší kus z koláča, než na aký má nárok

20.9.2024 (SITA.sk) - Absencia predsedu parlamentu je zlým signálom voči občanom, ale aj smerom do zahraničia. Pre agentúru SITA to
skonštatoval politológ Alexander Onufrák z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Post predsedu Národnej rady (NR) SR sa uprázdnil začiatkom tohtoročného apríla, keď bol jej dovtedajší predseda Peter Pellegrini
(vtedy predseda strany Hlas-SD) zvolený za prezidenta. Vedením parlamentu je poverený jeden z jeho podpredsedov, Peter Žiga
(Hlas-SD).

Chýba nám reprezentant štátu

Politológ zdôraznil, že danú situáciu nemožno považovať za štandardnú, poukázal na to, že predseda parlamentu je po hlave štátu
druhým najvyšším ústavným činiteľom. „ Predseda NR SR je reprezentant štátu, ktorého my momentálne nemáme, " dodal.

Na margo toho, či Slovenská republika už takúto situáciu zažila, Onufrák uviedol, že áno, hoci príčiny boli vtedy odlišné. Išlo o rok 2006 a
post predsedu parlamentu ostal prázdny po tom, ako Kresťanskodemokratické hnutie opustilo vtedajšiu vládu vedenú Mikulášom
Dzurindom. Niekoľko mesiacov bol vtedy vedením NR SR poverený Béla Bugár.

Post predsedu parlamentu prináleží podľa koaličnej zmluvy druhej najsilnejšej koaličnej strane Hlas-SD, dlhodobo oň ale prejavuje
záujem Andrej Danko, predseda najmenšieho koaličného subjektu Slovenskej národnej strany (SNS). Hlas sa opakovane vyjadril, že si
danú pozíciu chce ponechať, jeho kandidátom na túto funkciu je súčasný minister investícií Richard Raši.

Danko zas opakovane hovorí o tom, že expredseda Hlasu Pellegrini vďačí za svoje zvolenie za prezidenta aj voličom SNS a je toho
názoru, že politická situácia sa zmenila, keď sa bývalý predseda jednej z koaličných strán stal hlavou štátu.

Vládnutie koalície nie je harmonické

„ Aj na tejto situácií je krásne vidieť, že vládnutie súčasnej trojkoalície nie je harmonické, a že najmä medzi SNS a Hlasom prebieha
permanentné pnutie, " komentuje Onufrák a dodáva, že súčasná vládna koalícia sa usiluje „ nezaťažovať “ verejnosť a radšej svoje
záležitosti drží mimo jej zraku.

Politológ poznamenáva, že v tomto sa súčasná vláda líši od vlád Igora Matoviča (hnutie Slovensko), aj Eduarda Hegera (Demokrati),
ktoré svoje spory riešili zbytočne verejne „ vo svetlách reflektorov a za zvuku fanfár ".

Onufrák je toho názoru, že Dankovo úsilie stať sa predsedom NR SR je skôr jeho osobnou ambíciou a prianím, než cieľom SNS.
Politológ pritom poukazuje na politický výtlak národniarov, a to ako v parlamentných voľbách v roku 2023, tak i po nich.

„ Andrej Danko si nárokuje na omnoho väčší kúsok z koláča, ako mu prináleží na základe výsledkov parlamentných volieb 2023, " vraví.
Nazdáva sa tiež, že takéto ambície by šéf SNS nemohol mať bez podpory, prinajmenšom tichej, od najsilnejšej koaličnej strany Smer-SD.

Postoj Šutaja Eštoka je nepochopiteľný

„ Na druhej strane, za nepochopiteľný je možné označiť postoj predsedu Hlasu Matúša Šutaj Eštoka. Ten namiesto toho, aby ako
predseda strany o daný post dôrazne zabojoval, a to aj napriek tomu, žeby šiel do priamej konfrontácie so Smerom a SNS, radšej zložil
politické zbrane a ustúpil, " myslí si Onufrák.

Hlas má podľa politológa nakročené k splynutiu so Smerom, a ak sa nestane nič zásadné, predpokladá, že by sa tak mohlo stať v
horizonte dvoch či troch rokov.

„ Ten kto z tejto situácie najviac vyťaží je jednoznačne Robert Fico a Smer-SD. Tomu daný stav (neobsadeného postu predsedu
parlamentu) vyhovuje a nemá žiaden dôvod, aby sa v danej veci angažoval, " vraví Onufrák.

Premiér opakovane hovoril, že na obsadení postu predsedu parlamentu sa musia dohodnúť SNS a Hlas, prednedávnom ale pripustil, že
ak k dohode medzi nimi nedôjde, pozícia by mohla ostať neobsadená až do konca volebného obdobia, teda do roku 2027. Danko zas
opakovane tvrdil, že Fico podporuje jeho ambíciu šéfovať NR SR.

Interakcia najvyšších ústavných činiteľov chýba
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„ Pevne verím, že úvahy o tom, žeby NR SR bola bez svojho predsedu až do ďalších parlamentných volieb v roku 2027, sa nenaplnia, a
že ostanú len v rovine plytkých politických vyjadrení, " zdôraznil v tomto kontexte Onufrák. Opätovne podotkol, že to považuje za zlý
signál smerom navonok i dovnútra štátu.

„ Za osobitnú rovinu považujem rovinu politickú. A to v tom zmysle, že predsa vždy hovoríme o ,troch najvyšších ústavných činiteľochʻ.
Ich podpisy sa, koniec koncov, spoločne objavujú na každom jednom zákone, ktorý poslanci NR SR príjmu, " vysvetľuje politológ.

Dodal, že v minulosti, bez ohľadu na politické obsadenie jednotlivých pozícií, traja najvyšší ústavní činitelia spoločne interagovali. Dnes
takáto interakcia podľa Onufráka chýba, čo považuje za závažný problém demokracie na Slovensku.

„ Akýkoľvek chýbajúci komponent v rámci akéhokoľvek mechanizmu či systému v konečnom dôsledku znamená, že mechanizmus ako
celok nebude fungovať tak, ako by mal. A to platí aj v prípade štátu a jeho mechanizmov, " dodal.

Opozícia plánuje nominovať Mikloška

Opozícia plánuje na post predsedu parlamentu nominovať poslanca Františka Mikloška z KDH. „ Pokiaľ je pravdou, že všetky opozičné
strany by podporili Františka Mikloška ako spoločného kandidáta opozície na post predsedu NR SR, momentálne by išlo o najsilnejšieho
kandidáta, " konštatuje politológ. Považuje to i za jednoznačný signál zo strany opozície, že sa na konkrétnych témach dokáže dohodnúť
a zvoliť spoločný postup.

„ Keďže počet hlasov, ktorými opozičné strany disponujú je stále menší ako potrebných 76 hlasov, spoločná nomináciu tohto kandidáta
by mala skôr len symbolický odkaz, " uzavrel Onufrák.

Viac k témam: Minister investícií regionálneho rozvoja a informatizácie SR, Minister vnútra SR, Podpredseda parlamentu, Politológ, post
predsedu Národnej rady SR, predseda Hlasu, Predseda SNS, Premiér Slovenskej republiky, Prezident SR

Zdroj: SITA.sk - Absencia predsedu parlamentu je podľa politológa zlým signálom. Danko chce väčší kus z koláča, než na aký má nárok
© SITA Všetky práva vyhradené.

Absencia predsedu parlamentu je podľa politológa zlým signálom. Danko chce väčší kus z koláča, než na aký má nárok
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Prehľad udalostí na štvrtok 19. septembra

Vedúci vydania:

predpoludním: J. Vajdelová

popoludní: M. Jaroš

----------------------------------------------------------------

E - mail: domred@tasr.sk, tel.: 59 21 04 58

dispecing@tasr.sk, tel.: 0905 282 190

----------------------------------------------------------------

Technická podpora: 0905/505 721

----------------------------------------------------------------

Workshop: Dedičstvo prvej svetovej vojny na území Národného parku Poloniny, ale aj v širšom priestore severovýchodného Slovenska

Stakčín

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Hlohovec

Hlohovec

08.00 Brífing Tesco Slovensko - Odovzdanie šekov

Téma: Odovzdanie šekov trom víťazným organizáciám v rámci grantu Vy rozhodujete, my pomáhame

Bratislava, hypermarket Tesco Zlaté piesky, hlavný vstup do obchodu Tesco, Cesta na Senec 2

09.00 Otvorenie Odevnej banky v Bratislave

Bratislava, Odevná banka, Zuzany Chalupovej č. 8

09.00 19. schôdza Národnej rady SR

Bratislava, NR SR, rokovacia sála, Námestie Alexandra Dubčeka 1

text, zvuk

09.30 TK na tému: Veda nie je kontaminovať, veda je kontamináciu odstrániť

Dvaja stredoškoláci svojim výskumom dosiahli unikátne výsledky

Na TK sa zúčastní Peter Pristaš z UPJŠ a Juraj Bayer, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ VSE a. s.

Košice, UPJŠ, veľká zasadačka, budova rektorátu, Šrobárova 2

10.00 Povstalecká jeseň v Gemeri: Mobilizácie do SNP a boje v sedle Dielik

10.00 h – Ukážka mobilizácie 1. ČSA do povstania (pred budovou Kohút v Revúcej)

13.30 h – Pietny akt v pri pamätníku SNP (sedlo Dielik, Tisovec)

14.00 h – Rekonštrukcia bojov (sedlo Dielik)

Revúca, sedlo Dielik, Tisovec

10.00 Sprístupnenie rekonštruovanej repliky stupy v Hodruši

https://mediaboard.com/
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Priestory Banskej a geologickej expozície bane Starovšechsvätých

Hodruša – Hámre č. 786

10.00 Otvorenie COVP SOŠ polygrafickej za účasti predsedu BSK J. Drobu

Otvorenie zmodernizovaného Centra odborného vzdelávania a prípravy na SOŠ polygrafickej za účasti predsedu Bratislavského
samosprávneho kraja Juraja Drobu

Bratislava, SOŠ polygrafická, Račianska č. 190

10.30 Otvorenie Orange Digital Center - prvé vzdelávacie centrum na Slovensku.

Bratislava, BC Steinerka, Blumentálska č. 21

11.00 TK spolku Na železnicu

Téma: Hrozí kolaps na slovenských železniciach? Čo prinesie cestujúcim konkurencia? Aký je možný dopad na slovenské regióny, ako
sú napríklad Košice? Prekladisko v Čiernej nad Tisou a Ukrajina: Aká je budúcnosť prekladiska v Čiernej nad Tisou a aký je jeho význam
pre východné Slovensko? Čo sa stane, pokiaľ bude financované konkurenčné prekladisko na Ukrajine? Chystá sa budovanie nových
spojení medzi Slovenskom a Ukrajinou?

Košice, Congreess hotel Centrum, Južná trieda 2/A

11.45 TK primátora hlavného mesta SR Bratislavy Matúša Valla

Téma: Oficiálne otvorenie Georgievitsovho paláca po rozsiahlej rekonštrukcii

Bratislava, ZUŠ M. Ruppeldta, Panenská č. 11

12.00 Festival Dobrej nádeje - Siedmy festival mentálne postihnutých a ich priateľov

Dunajská Streda, trhovisko

13.00 TK Slovak press photo - vyhlásenie výsledkov

- po skončení tlačovej konferencie sa uskutoční vyhlásenie výsledkov súťaže a odovzdávanie ocenení

Bratislava, Primaciálny palác, Primaciálne námestie č. 2

14.00 Mestské zastupiteľstvo mesta Hlohovec

Hlohovec, hotel Jeleň, Námestie sv. Michala

14.00 TK SND o premiére opery Příhody lišky Bystroušky

TK Slovenského národného divadla

Téma: Premiéra opery Leoš Janáček: Příhody lišky Bystroušky

Bratislava, SND, nová budova, Pribinova č. 17, vstup hlavným vchodom

14.00 TK First Global Slovakia, o. z. - Stredoškoláci v Aténach

Téma: Tím stredoškolákov, ktorý bude v dňoch 26. - 29. septembra reprezentovať Slovensko na robotickej olympiáde 2024 FIRST Global
Challenge v Aténach

Bratislava, Jurkovičova tepláreň, eventová sála Base SK, Bottova 1/1

15.00 Mestské zastupiteľstvo mesta Senica

Senica, mestský úrad, veľká zasadačka

16.00 Green building bike tour 2024

Týždeň zelených budov a Európskeho týždňa mobility.

https://mediaboard.com/
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Bratislava, Eurovea II, nábrežie, Pribinova 40

17.00 Žilinský literárny festival (19. - 21. septembra)

Žilina, nová synagóga

17.00 Odhalenie dlaždice Jurajovi Kukurovi

Odhalenie dlaždice Jurajovi Kukurovi na Filmovom chodníku slávy

Bratislava, pred Divadlom P. O. Hviezdoslava, Laurinská 20

18.00 Premiéra filmu Bohdana Slámu: Koniec sveta

Premiéra nového filmu Bohdana Slámu: Koniec sveta, za osobnej účasti režiséra

Bratislava, kino Lumiére sála K1, Špitálska č. 4

Správy ekonomického charakteru vydá ekonomická redakcia TASR.

Informácie o očakávaných udalostiach nájdete aj v aplikácii TASR Kalendárium na adrese kalendarium.tasr.sk

Autor: LT

https://mediaboard.com/
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov  
  18. 9. 2024, 13:00, Zdroj: parlamentnelisty.sk , Autor: SITA, Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové

slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

19.9.2024 (SITA.sk) – Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti
Coi Tran, radi by zvýšili počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len
počet zamestnancov, ale aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby.
Spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad
to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. “Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími,” dodal. Firma vstúpila
na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. “Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov,” skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. “Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí,” vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. “Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables,” dodal Coi Tran.

Informačný servis

Viac k témam: PR

Zdroj: SITA.sk – Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov © SITA Všetky práva vyhradené.

- Reklama -

Autor: SITA
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V priestoroch bývalého sirotinca dnes sídli univerzitná škôlka. Budovu Aténa na Moyzesovej ulici zmenili na
nepoznanie  

  18. 9. 2024, 13:30, Zdroj: kosicak.sk , Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: UPJŠ
Dosah: 3 589 GRP: 0,08 OTS: 0,00 AVE: 256 EUR 

V priestoroch bývalého sirotinca dnes sídli univerzitná škôlka. Budovu Aténa na Moyzesovej ulici zmenili na nepoznanie

Galéria: 27 fotiek

Foto: UPJŠ/Východoslovenské múzeum

Otvorenie nového akademického roka na Univerzitnej fakulte Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach sprevádzalo aj predstavenie
novozrekonštruovanej budovy Aténa, ktorá sa nachádza v areáli filozofickej fakulty na Moyzesovej ulici. Tá sa stala od začiatku
septembra prechodným domov pre 25 najmenších návštevníkov univerzity, teda pre deti zamestnancov a študentov univerzity, ktoré
navštevujú novozaloženú materskú školu UPeJeŠko.

Podobne ako aj ostatné stavby v areáli, aj táto budova nesie vznešené meno, a to konkrétne po starogréckej bohyni múdrosti Aténe. Na
jej prízemí sídli spomínaná škôlka, na poschodí sa nachádzajú zrenovované kancelárske priestory pre zamestnancov univerzity.
Rekonštrukcia prebiehala od októbra 2022 do júla 2023.

Galéria: 27 fotiek

Budova Aténa má však zaujímavú históriu. „Dnešná budova Aténa sa začala stavať po roku 1906, v areáli má svoju dvojičku budovu
Minervu, ktorá je v súčasnosti sídlom univerzitnej kaviarne a Univerzitného poradenského centra UPJŠ. Od roku 1907 budova Aténa
slúžila ako sirotinec, neskôr detský domov, od 50. rokov minulého storočia ako nemocničný pavilón,” priblížila pôvodný účel budovy
hovorkyňa univerzity Laura Hoľanová.

Galéria: 27 fotiek

Autor: mediak, s. r. o.
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

18. 09. 2024

Foto: Fpt Slovakia

Informačný servis

Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti Coi Tran, radi by zvýšili
počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len počet zamestnancov, ale
aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby. Spoločnosť tento rok oslavuje
svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad to, že sa im podarilo prilákať
rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. „Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími,“ dodal. Firma vstúpila na slovenský trh v roku
2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. „Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov,“ skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

Foto: Fpt Slovakia

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

Foto: Fpt Slovakia

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. „Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí,“ vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

Foto: Fpt Slovakia

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. „Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables,“ dodal Coi Tran.

Informačný servis

Firmy a inštitúcie Fpt Slovakia

Viac k téme PR

Máte tip na článok? Napíšte nám TU
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

Tagy: PR

Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti Coi Tran, radi by zvýšili
počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek....

18.9.2024 (SITA.sk) - Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti
Coi Tran, radi by zvýšili počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len
počet zamestnancov, ale aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby.
Spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad
to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. "Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími," dodal. Firma vstúpila
na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. "Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov," skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. "Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí," vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. "Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables," dodal Coi Tran.
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

Zdroj: Fpt Slovakia

Ako uviedol konateľ spoločnosti Coi Tran, radi by zvýšili počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek.
Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len počet zamestnancov, ale aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na
oblasť automobility a výroby. Spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten
čas dosiahli, zaradil napríklad to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. "Stali sme sa dynamickejšími a
inovatívnejšími," dodal. Firma vstúpila na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj
európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. "Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov," skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

Fpt Slovakia

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

Fpt Slovakia

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. "Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí," vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

Fpt Slovakia

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. "Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables," dodal Coi Tran.

Najčítanejšie
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

Konateľ spoločnosti Coi Tran: "Radi by zvýšili počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek."

Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len počet zamestnancov, ale aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na
oblasť automobility a výroby. Spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten
čas dosiahli, zaradil napríklad to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. "Stali sme sa dynamickejšími a
inovatívnejšími," dodal. Firma vstúpila na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj
európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. "Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov," skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

(zdroj: Fpt Slovakia)

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

(zdroj: Fpt Slovakia)

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. "Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí," vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

(zdroj: Fpt Slovakia)

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. "Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables," dodal Coi Tran.
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

.sponzorované + .promotion +

Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti Coi Tran, radi by zvýšili
počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len počet zamestnancov, ale
aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby.

>

spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad
to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. „Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími,“ dodal. Firma vstúpila
na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. „Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov,“ skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. „Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí,“ vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. „Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables,“ dodal Coi Tran.
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

0

18.9.2024 (SITA.sk) – Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti
Coi Tran, radi by zvýšili počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len
počet zamestnancov, ale aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby.
Spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad
to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. “Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími,” dodal. Firma vstúpila
na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. “Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov,” skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. “Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí,” vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. “Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables,” dodal Coi Tran.

Informačný servis

Poslanci Starého Mesta zrušili súťaž na prenájom Propelleru, vyhlásenie novej musia odložiť
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

18.9. 14:39 Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti Coi Tran,
radi by zvýšili počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len počet
zamestnancov, ale aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby.
Spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad
to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví. „Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími,“ dodal. Firma vstúpila
na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. „Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov,“ skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

Zdroj: Fpt

Fpt

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

Zdroj: Fpt

Fpt

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. „Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí,“ vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

Zdroj: Fpt

Fpt

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. „Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables,“ dodal Coi Tran.
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V októbri sa na Slovensku otvoria dvere medzinárodnej vedeckej školy SFEL 2024

VEDA NA DOSAH redakcia 18. septembra 2024

Podujatie je zamerané na výchovu slovenskej komunity používajúcej zdroje fotónov a neutrónov pre výskumné projekty slovenských
vedcov.

Častice v kruhovom urýchľovači a logo SFEL. Zdroj: iStockphoto.com a sfel.sk

Odborníci z Univerzity Pavla Jozefa Šafárika (UPJŠ) v Košiciach, Technickej univerzity (TUKE) v Košiciach a ústavov SAV v spolupráci s
odborníkmi iných slovenských vedeckých inštitúcií sa ujali prípravy organizácie School of XFEL and Synchrotron Radiation Users 2024 –
SFEL 2024 (Školy používateľov XFEL a synchrotrónového žiarenia 2024).

Podujatie je zamerané na výchovu slovenskej komunity používajúcej zdroje fotónov a neutrónov pre výskumné projekty slovenských
vedcov. Podobne ako predchádzajúce úspešné ročníky, tak aj SFEL 2024 realizačne pripravuje UPJŠ v Košiciach, Ústav fyzikálnych
vied Prírodovedeckej fakulty UPJŠ v úzkej spolupráci s Fakultou materiálov, metalurgie a recyklácie (FMMR) TUKE a Centrom
celoživotného vzdelávania a podpory projektov UPJŠ na základe súhlasu troch hlavných spoluorganizátorov, ktorými sú European XFEL
GmbH, Ministerstvo školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej republiky (MŠVVaM SR) a Ministerstvo hospodárstva Slovenskej
republiky (MH SR).

Medzinárodná vedecká škola SFEL 2024 je pripravená a bude sa konať v prostredí hotela Sorea Máj v Liptovskom Jáne v dňoch 14. 10.
– 18. 10. 2024.

14 Okt

European XFEL v Hamburgu, najvýkonnejší rtg. laser na svete, bol uvedený do činnosti v Hamburgu od 1.9.2017, pričom už sú...

Výchova budúcich žiakov

European X-Ray Free Electron Laser Facility v Hamburgu (European XFEL), najvýkonnejší röntgenový laser na svete, bol založený a
vybudovaný medzinárodným konzorciom 11 členských krajín a od 1. septembra 2017 je v prevádzke aj za účasti slovenských vedcov.

Na základe poverenia vlády SR vystupuje MŠVVaM SR podľa nemeckého právneho poriadku ako akcionár v European XFEL GmbH,
medzinárodnej obchodnej spoločnosti s ručením obmedzeným. Národná Komisia pre koordináciu aktivít SR v ESFRI v oblasti fyzikálnych
vied, materiálových vied a energetického zariadenia organizuje s vedomím potreby propagácie významu zariadenia XFEL v slovenskej
vedeckej komunite a zároveň potreby výchovy budúcich používateľov XFEL už 8. ročník vedeckej školy k problematike využitia
synchrotrónových zdrojov žiarenia vo výskume štruktúry živej i neživej hmoty, medzi ktoré patrí ako zdroj štvrtej, čiže najvyššej,
generácie aj European XFEL v Hamburgu.

Európsky synchrotrón vo francúzskom Grenobli. Zdroj: iStockphoto.com

CVTI SR pomáha tiež

Tohtoročná vedecká škola SFEL 2024 sa bude tradične konať v hoteli Sorea Máj v Liptovskom Jáne, a to opäť aj s finančnou podporou
samotnej spoločnosti European XFEL GmbH a MŠVVaM SR. Finančná podpora umožní účasť na SFEL 2024 slovenským i zahraničným
študentom, doktorandom a mladým vedeckým pracovníkom.

Na základe spoločného memoranda o spolupráci s UPJŠ bude po druhýkrát organizovaná i v spolupráci s MH SR. S propagáciou
podujatia organizátorom pomáha Centrum vedecko-technických informácií Slovenskej republiky (CVTI SR). Na podujatí sa zúčastnia
špičkoví odborníci nielen z European XFEL, ale tiež z iných vedeckých centier. Odznejú prednášky vedeckých riaditeľov XFEL a lídrov
vybraných metodík. Okrem toho je vytvorený priestor i pre používateľov zdrojov neutrónov v Institut Laue-Langevin v Grenobli (ILL
Grenoble), Budapeštianskom neutrónovom centre (BNC Budapest), Centre výskumu Řež (CV Řež), významných zdrojov
synchrotrónového žiarenia ako The European Synchrotron Radiation Facility (ESRF) v Grenobli, Max IV Lab Lundskej univerzity,
Diamond Light Source Ltd v Londýne, Solaris v Krakove, Deutsches Elektronen-Synchrotron (DESY) v Hamburgu a ďalších. I vďaka
predchádzajúcim ročníkom SFEL sme schopní zabezpečiť, aby mali aj slovenskí vedci, ktorí odborne participujú na metodikách XFEL,
synchrotrónových zdrojoch a na neutrónových zdrojoch, priestor na prezentovanie svojich skúseností. Organizátori predpokladajú, že na
škole sa aktívne zúčastní okolo 80 účastníkov.

Pozrite si
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17. septembra 2024 | VEDA NA DOSAH

Program bude pestrý

Vedecký program školy bude zameraný na oboznámenie sa s vybranými experimentálnymi technikami, ktoré využívajú XFEL i významné
zdroje synchrotrónového a neutrónového žiarenia. Po druhýkrát bude priestor vytvorený aj na prezentáciu moderných laboratórnych
röntgenových zariadení. Tejto téme bude venovaný úvodný poldeň školy pred slávnostným otvorením.

Zvýšená pozornosť bude venovaná možnostiam využitia XFEL, fotónov, neutrónového rozptylu, zobrazovacích techník v materiálovom
výskume, ale i v biologických aplikáciách. Prenos skúseností a poznatkov renomovaných zahraničných a domácich pozvaných expertov
na účastníkov SFEL 2024 bude realizovaný formou pozvaných plenárnych prednášok, kratších ústnych referátov a príspevkami v podobe
posterov. Rokovacím jazykom školy bude výhradne angličtina. Z podujatia bude vydaný aj zborník abstraktov. Organizátori plánujú
vyhlásiť súťaž o najhodnotnejší príspevok v kategórii poster.

Vzhľadom na kvalitné obsadenie zahraničných i slovenských prednášateľov je reálny predpoklad, že SFEL 2024 v budúcnosti pomôže
slovenskej vedeckej komunite úspešne sa uchádzať o projekty na týchto špičkových zariadeniach. Škola tradične vytvorí priestor pre
dialóg a networking pre spoluprácu na spoločných vedeckých projektoch.

Všetky potrebné informácie o registrácii, žiadosti o účastnícky grant, o vedeckom programe boli včas zverejnené na www.sfel.sk/2024/.
Organizátori taktiež ponúkajú verejnosti informácie aj o minulých ročníkoch na www.sfel.sk.

Zdroj: TS SFEL

(JM)

13. januára 2023 | VEDA NA DOSAH

Aktuálne podujatia

Dnes je 26. septembra 2024

26 Sep

Autor: VEDA NA DOSAH
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov  
  18. 9. 2024, 15:00, Zdroj: aktuality.sk , Vydavateľ: Ringier Slovakia Media s.r.o., Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v

Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach
Dosah: 736 769 GRP: 16,37 OTS: 0,16 AVE: 1701 EUR 

Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti Coi Tran, radi by zvýšili
počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len počet zamestnancov, ale
aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb.

Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby. Spoločnosť tento rok oslavuje svoje desiate narodeniny, Coi Tran by
medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad to, že sa im podarilo prilákať rozmanitú klientelu z rôznych odvetví.
„Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími,“ dodal. Firma vstúpila na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných
hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. „Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov,“ skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

4 fotky v galérii Ilustračné foto Zdroj: Fpt Slovakia

Spoločnosť Fpt Slovakia si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k
jej stratégii patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež
temer vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych
pozíciách dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad
možnosť vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu.
Zdôraznil, že prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v Fpt
Slovakia sa usilujú o rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

4 fotky v galérii Ilustračné foto Zdroj: Fpt Slovakia

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. „Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí,“ vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. Fpt Slovakia tiež počas temer celej svojej existencie
realizuje projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

4 fotky v galérii Ilustračné foto Zdroj: Fpt Slovakia

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. „Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables,“ dodal Coi Tran.

Autor: Aktuality.sk || PR článok || PR článok | Uložiť článok
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Regina  
  18. 9. 2024, 16:30, Relácia: Regina, Stanica: RTVS 2, Vydavateľ: Slovenská televízia a rozhlas, Sentiment: Pozitívny, Téma: Fakulty a ústavy

UPJŠ, Kľúčové slová: Martin Pizňak

[strojový prepis] …Tak to už nám prezradí Martin piznak. V záhone máme kortadériu, ktorá tu už predtým rástla. Je to okrasná tráva,
ktorá vytvára na jeseň veľké súkvetia a je preto veľmi populárna. K nej budeme dosádzať ďalšie druhy a kultivary tráv tak, aby ten záhon
bol čo najviac pestrý, aby sa tu striedali rôzne tvary, výšky a textúry.…
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Žurnál Rádia Regina  
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rozhlas, Sentiment: Neutrálny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach
Dosah: 11 836 GRP: 0,26 OTS: 0,00 AVE: 2242 EUR 

[strojový prepis] …Hovorkyňa univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach Laura ho lanová. Konzultované boli nastavenia pre
zvýšenie ochrany pomocou cloudových nástrojov. Banskobystrická univerzita čelila kybernetickému útoku aj minulý rok. Ten súčasný je
však iný a podľa slov univerzity dáta študentov ohrozené nie sú. Opäť Vladimír Siládi.…
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Žurnál Rádia Regina  
  18. 9. 2024, 17:00, Relácia: Žurnál Rádia Regina, Stanica: Rádio Regina (západ), Vydavateľ: Slovenská televízia a

rozhlas, Sentiment: Neutrálny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach
Dosah: 394 GRP: 0,01 OTS: 0,00 AVE: 74 EUR 

[strojový prepis] …Hovorkyňa univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach Laura ho lanová. Konzultované boli nastavenia pre
zvýšenie ochrany pomocou cloudových nástrojov. Banskobystrická univerzita čelila kybernetickému útoku aj minulý rok. Ten súčasný je
však iný a podľa slov univerzity dáta študentov ohrozené nie sú. Opäť Vladimír Siládi.…
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Univerzitu Mateja Bela v Banskej Bystrici zasiahol kybernetický útok  
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Univerzitu Mateja Bela v Banskej Bystrici zasiahol kybernetický útok

Ctibor Michalka, moderátor:

Univerzitu Mateja Bela v Banskej Bystrici zasiahol kybernetický útok. Hackeri sa zamerali na odstavenie webových stránok. Problém tak
skomplikoval študentom úvod do nového akademického roka.

Alexander Ernest, redaktor:

Kybernetický útok začiatkom týždňa postihol viaceré webové sídla, vrátane stránky školy. Najväčšie komplikácie však spôsobili výpadky
akademického informačného systému, do ktorého sa nedalo prihlásiť ani dnes napoludnie. Pokračujú študenti Univerzity Mateja Bela.

študenti:

Sa nám nedalo prihlásiť na stránku, nešli nám rozvrhy, nevedeli sme si pozrieť, že kde máme hodiny.

Nemôžme nahadzovať predmety, nemôžme si odoberať predmety a stále je to pre nás taký otáznik, že nevieme, čo máme robiť.

Alexander Ernest, redaktor:

Univerzita ešte včera študentov cez mail informovala, že školu zasiahol tzv. DDoS útok. Ide o preťaženie webov počítačmi z celého
sveta. Vysvetľuje špecialista na kybernetickú bezpečnosť Karol Suchánek.

Karol Suchánek, špecialista na kybernetickú bezpečnosť:

Tieto počítače sú ovládané hackermi, tzn., že oni dajú príkaz, že tento moment, tieto počítače, ktoré on ovláda, ich pošle na túto webovú
stránku a tie stránky potom padnú.

Alexander Ernest, redaktor:

Pokračuje manažér kybernetickej bezpečnosti Univerzity Mateja Bela Vladimír Siládi.

Vladimír Siládi, manažér kybernetickej bezpečnosti:

Sme systematicky začali postupovať na to, aby sme služby spojazdnili, lebo základ je, aby služba fungovala, no a zároveň sa snažíme
tento útok odrážať.

Alexander Ernest, redaktor:

Univerzita Mateja Bela o probléme komunikuje aj s kolegami z Košickej univerzity, ktorý akademický informačný systém vyvinuli.
Hovorkyňa Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach Laura Hoľanová.

Laura Hoľanová, hovorkyňa:

Konzultované boli nastavenia pre zvýšenie ochrany pomocou cloudových nástrojov.

Alexander Ernest, redaktor:

Banskobystrická univerzita čelila kybernetickému útoku aj minulý rok. Ten súčasný je však iný a podľa slov univerzity dáta študentov
ohrozené nie sú. Opäť Vladimír Siládi.

Vladimír Siládi, manažér kybernetickej bezpečnosti:

My od toho útoku, ktorý bol, postupujeme v rámci našich možností tak, aby sme eliminovali prípadné potenciálne nebezpečenstvá a
riziká. Naším cieľom je minimalizovať tie riziká a robíme to systematicky.

Alexander Ernest, redaktor:

Aj keď weby oddnes opäť fungujú, do akademického systému sa cez deň prihlásiť nedalo. Študentom totiž nefungovali prístupové údaje,
na čom univerzita aktuálne pracuje. Alexander Ernest, Slovenský rozhlas.
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Doplnený prehľad udalostí na štvrtok 19. septembra  
  18. 9. 2024, 17:05, Zdroj: TASR, Vydavateľ: Tlačová agentúra Slovenskej republiky, Sentiment: Neutrálny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v

Košiciach, Kľúčové slová: UPJŠ

Doplnený prehľad udalostí na štvrtok 19. septembra

Vedúci vydania:

predpoludním: J. Vajdeľová

popoludní: M. Jaroš

----------------------------------------------------------------

E - mail: domred@tasr.sk, tel.: 59 21 04 58

dispecing@tasr.sk, tel.: 0905 282 190

----------------------------------------------------------------

Technická podpora: 0905/505 721

----------------------------------------------------------------

Workshop: Dedičstvo prvej svetovej vojny na území Národného parku Poloniny, ale aj v širšom priestore severovýchodného Slovenska

Stakčín

07.10 Európsky týždeň mobility

Vráble, Mestský úrad

08.00 Brífing Tesco Slovensko

Téma: Odovzdanie šekov trom víťazným organizáciám v rámci grantu Vy rozhodujete, my pomáhame

Bratislava, hypermarket Tesco Zlaté piesky, hlavný vstup do obchodu Tesco, Cesta na Senec 2

09.00 Otvorenie Odevnej banky v Bratislave

Bratislava, Odevná banka, Zuzany Chalupovej č. 8

text, foto

09.00 19. schôdza Národnej rady SR

Bratislava, NR SR, rokovacia sála, Námestie Alexandra Dubčeka 1

text, video, zvuk, live

09.15 TK strany Demokrati

Téma: Chaos a klamstvá vedenia MV a vedenia polície! Hodnosť generála ako odmena pre Zuriana a Soláka? Zaslúžia si disciplinárku.
Prinesieme dôkazy prečo!

Bratislava, press centrum Národná rada SR, Námestie A. Dubčeka 1

09.30 TK na tému: Veda nie je kontaminovať, veda je kontamináciu odstrániť

Dvaja stredoškoláci svojim výskumom dosiahli unikátne výsledky

Na TK sa zúčastní Peter Pristaš z UPJŠ a Juraj Bayer, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ VSE a. s.

Košice, UPJŠ, veľká zasadačka, budova rektorátu, Šrobárova 2

text, video, zvuk, foto
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09.40 TK SaS

Téma: Kamenického kroky budú znamenať kolaps pre zdravotníctvo. Dolinková hanebne mlčí

Bratislava, presscentrum, NR SR, Námestie A. Dubčeka 1 text

10.00 Povstalecká jeseň v Gemeri: Mobilizácie do SNP a boje v sedle Dielik

10.00 h – Ukážka mobilizácie 1. ČSA do povstania (pred budovou Kohút v Revúcej)

13.30 h – Pietny akt v pri pamätníku SNP (sedlo Dielik, Tisovec)

14.00 h – Rekonštrukcia bojov (sedlo Dielik)

Revúca, sedlo Dielik, Tisovec

10.00 Sprístupnenie rekonštruovanej repliky stupy v Hodruši

Priestory Banskej a geologickej expozície bane Starovšechsvätých

Hodruša – Hámre č. 786

text

10.00 TK ministra práce, sociálnych vecí a rodiny SR Erika Tomáša

Téma: Spustenie finančnej humanitárnej pomoci a vyslania nezamestnaných na pomoc v oblastiach postihnutých povodňami

Stupava, Pálfyho kaštieľ, Hlavná 13

text

10.00 Otvorenie zmodernizovaného Centra odborného vzdelávania a prípravy na SOŠ polygrafickej za účasti predsedu Bratislavského
samosprávneho kraja Juraja Drobu

Bratislava, SOŠ polygrafická, Račianska č. 190

text, foto

10.30 Otvorenie Orange Digital Center - prvé vzdelávacie centrum na Slovensku.

Bratislava, BC Steinerka, Blumentálska č. 21

text

11.00 TK spolku Na železnicu

Téma: Hrozí kolaps na slovenských železniciach? Čo prinesie cestujúcim konkurencia? Aký je možný dopad na slovenské regióny, ako
sú napríklad Košice? Prekladisko v Čiernej nad Tisou a Ukrajina: Aká je budúcnosť prekladiska v Čiernej nad Tisou a aký je jeho význam
pre východné Slovensko? Čo sa stane, pokiaľ bude financované konkurenčné prekladisko na Ukrajine? Chystá sa budovanie nových
spojení medzi Slovenskom a Ukrajinou?

Košice, Congreess hotel Centrum, Južná trieda 2/A

11.00 Prehliadka: Čiastočne zrekonštruované priestory UNLP Košice a LF UPJŠ

Čiastočne zrekonštruované priestory stomatológie a maxilofaciálnej chirurgie univerzitnej nemocnice L. Pasteura Košice a lekárskej
fakulty univerzity P.J. Šafárika

Košice, nemocnica Rastislavova 43, areál, Rastislavova č. 43

11.45 TK primátora hlavného mesta SR Bratislavy Matúša Valla

Téma: Oficiálne otvorenie Georgievitsovho paláca po rozsiahlej rekonštrukcii

Bratislava, ZUŠ M. Ruppeldta, Panenská č. 11
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text, zvuk, foto

12.00 Festival Dobrej nádeje - Siedmy festival mentálne postihnutých a ich priateľov

Dunajská Streda, trhovisko

text

13.00 TK Slovak press photo - vyhlásenie výsledkov

- po skončení tlačovej konferencie sa uskutoční vyhlásenie výsledkov súťaže a odovzdávanie ocenení

Bratislava, Primaciálny palác, Primaciálne námestie č. 2

text, zvuk

14.00 Mestské zastupiteľstvo mesta Hlohovec

Hlohovec, hotel Jeleň, Námestie sv. Michala

14.00 TK First Global Slovakia, o. z. - Stredoškoláci v Aténach

Téma: Tím stredoškolákov, ktorý bude v dňoch 26. - 29. septembra reprezentovať Slovensko na robotickej olympiáde 2024 FIRST Global
Challenge v Aténach

Bratislava, Jurkovičova tepláreň, eventová sála Base SK, Bottova 1/1

text, zvuk

15.00 Mestské zastupiteľstvo mesta Senica

Senica, mestský úrad, veľká zasadačka

16.00 Prednáška etnologičky a historičky Kataríny Nádaskej

Téma: Ľúbostná a erotická mágia

Prievidza, galéria Regionart pri RKC, Záhradnícka 19

16.00 Green building bike tour 2024

Týždeň zelených budov a Európskeho týždňa mobility.

Bratislava, Eurovea II, nábrežie, Pribinova 40

16.00 Prezentácia knihy Mojmír Benža: Tradičná kuchyňa Záhoria

Prezentácia knihy slovenského etnológa Mojmíra Benžu: Tradičná kuchyňa Záhoria

Skalica, Záhorské múzeum

16.00 Prednáška: Kroje ako súčasť edukácie v materských školách v etnologicko-historickom kontexte

Žilina, materská škola Jarná, Jarná č. 7

16.00 Prednáška Eleonóry Blaškovej o živote prvého slovenského kníhkupca v Košiciach Júliusa Kustru

Košice, ŠVKK, Kultúrno-vzdelávacie centrum, Pribinova č. 1

16.30 Prednáška predsedu DHZ Mariana Mesiarika: 130 rokov Dobrovoľného hasičského zboru vo Fiľakove

Fiľakovo, Mestské vlastivedné múzeum a mestská knižnica

17.00 Žilinský literárny festival (19. - 21. septembra)

Žilina, nová synagóga
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text

17.00 Vernisáž Pavel Surovy: Trón

Výstava potrvá do 19. októbra.

Košice, Múzeum Vojtech Löfflera, Alžbetina č. 20

17.00 Uvedenie detskej knižky Dagmar Inštitorisová: Chobotnička Emka. Rozprávky uvedie Patrícia Jariabková a Juraj Šebesta.

Bratislava, Mestská knižnica, Klariská č. 16

17.00 Odhalenie dlaždice Jurajovi Kukurovi na Filmovom chodníku slávy

Bratislava, pred Divadlom P. O. Hviezdoslava, Laurinská 20

text, video, zvuk, foto

17.00 Koncert: Fíha Tralala - Koleso šťastia

Bratislava, časť Dúbravka, dom kultúry, Saratovská č. 2/A

17.00 Vernisáž: To najlepšie z tvorby F. Horniaka (19. september - 19. október)

Výstava slovenského tvorcu poštových známok Františka Horniaka

Stupava, mestská knižnica Ruda Morica, Hlavná č. 90/A

17.45 20. výročia úmrtia Antona Neuwirtha - teambuilding

Verejné predstavenie vo forme multižánrového programu

Ivanka pri Dunaji, kaštieľ

18.00 Ivan Ježík: Na druhý pohľad

Predstavenie knihy

Žilina, Žilinský literárny festival, Nová synagóga

18.00 Premiéra nového filmu Bohdana Slámu: Koniec sveta, za osobnej účasti režiséra

Bratislava, kino Lumiére sála K1, Špitálska č. 4

text, video, foto

Správy ekonomického charakteru vydá ekonomická redakcia TASR.

Informácie o očakávaných udalostiach nájdete aj v aplikácii TASR Kalendárium na adrese kalendarium.tasr.sk

bav pop

Autor: POP
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Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov

Spoločnosť Fpt Slovakia má ambíciu zdvojnásobiť počet svojich zamestnancov. Ako uviedol konateľ spoločnosti Coi Tran, radi by zvýšili
počet svojich zamestnancov na tisíc, z aktuálnych necelých piatich stoviek. Zdôraznil, že nechcú zvyšovať len počet zamestnancov, ale
aj kvalitu a udržateľnosť svojich služieb. Sústrediť by sa chceli napríklad aj na oblasť automobility a výroby. Spoločnosť tento rok oslavuje
svoje desiate narodeniny, Coi Tran by medzi najväčšie úspechy, ktoré za ten čas dosiahli, zaradil napríklad to, že sa im podarilo prilákať
rozmanitú klientelu z rôznych odvetví.

„Stali sme sa dynamickejšími a inovatívnejšími,“ d odal. Firma vstúpila na slovenský trh v roku 2014, v súčasnosti patrí medzi popredných
hráčov na slovenskom, ale aj európskom IT trhu.

Firma počas desaťročia svojho pôsobenia prešla transformáciou z firmy zameranej na jedného zákazníka na spoločnosť, ktorá je
strategickým partnerom a nositeľom technologických inovácií. „Naša cesta od skromných začiatkov k významnému postaveniu na
európskom trhu je príbehom rastu a úspechu, ktorý je výsledkom tvrdého úsilia a talentu našich zamestnancov,“ skonštatoval Coi Tran.
Fpt Slovakia tiež disponuje rozsiahlym technologickým zázemím a skúsenosťami z celosvetového pôsobenia. To jej umožňuje reagovať
na aktuálne potreby európskeho trhu, ale aj predvídať a určovať trendy budúcnosti. Vlaňajšok priniesol firme významné obchodné
úspechy. Jej celkové výnosy boli vyššie než 25 miliónov eur, tržby jej narástli o 30 percent a zisk o 40 percent.

(Zdroj: Fpt Slovakia )

Spoločnosť si podľa svojho konateľa uvedomuje, že ľudský kapitál je dôležitý pre rast spoločnosti a jej rozširovanie, i preto k jej stratégii
patrí aj starostlivosť o zamestnanectvo. Dlhodobo patrí k špičke medzi zamestnávateľmi v IT sektore. Spoločnosť má tiež temer
vyrovnaný podiel mužov a žien medzi zamestnancami. V súčasnosti zamestnáva 42 percent žien, pričom na manažérskych pozíciách
dosahuje toto číslo až 47 percent. Coi Tran priblížil, že pre matky, ktoré sa vracajú z rodičovskej dovolenky ponúkajú napríklad možnosť
vrátiť sa do práce skôr a pracovať na znížený úväzok, čo podľa neho prispieva k ich spokojnosti i nadšeniu pre ďalšiu prácu. Zdôraznil, že
prítomnosť žien aj v manažérskych pozíciách prispieva k určitej rovnováhe v rozhodovaní. Rovnako akcentoval, že v sa usilujú o
rešpektujúci prístup ku všetkým zamestnancom a vytvorenie vhodných podmienok pre ich prácu.

(Zdroj: Fpt Slovakia )

Spoločnosť tiež úzko spolupracuje s univerzitami v regióne. Jej zamestnanci prispievajú k vzdelávaniu študentstva Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika v Košiciach aj Technickej univerzity v Košiciach, a to prednáškami, či výučbou odborných predmetov. Coi Tran priblížil,
že pre mladých ľudí ponúkajú napríklad aj absolventskú prax, na ktorej sa podieľajú ich zamestnanci. Tí mladým ľuďom ukážu, ako firma
funguje. Práca v spoločnosti podľa konateľa láka najmä novými technológiami či príjemným pracovným prostredím. „Snažíme sa byť
konkurencieschopní aj na trhu práce a prilákať čo najviac šikovných ľudí,“ vyjadril sa Coi Tran. Firma podľa neho neustále hľadá
talentovaných pracovníkov, získať sa ich usiluje rôznymi spôsobmi, a to napríklad z univerzít, ale aj stredných škôl. Dodal, že ich
zamestnanci sú veľmi žiadaní, napríklad i v Nemecku, kde pôsobia ako konzultanti. tiež počas temer celej svojej existencie realizuje
projekt odborných akadémií, vďaka ktorým získala nových developerov, testerov či SAP konzultantov.

(Zdroj: Fpt Slovakia )

Rýchly vývoj v oblasti IT sa dotýka aj firmy Fpt Slovakia. Kľúčovými zmenami boli napríklad prechod na cloud, rozvoj umelej inteligencie a
automatizácie, ale aj vyšší dôraz na kybernetickú bezpečnosť a ochranu súkromia. Zákazníci, ktorým firma poskytuje služby, sú z
rôznych oblastí, od priemyslu a verejnoprospešných služieb, cez zdravotníctvo a multimédiá, až po oblasť energetiky a automobilový
priemysel. „Sme lídrami v oblasti implementácie a údržby SAP riešení, zaoberáme sa návrhom, vývojom a správou softvéru, nezávislým
testovaním a zabezpečovaním kvality IT služieb v rámci energetického sektora. Sme partnermi aj pre inovatívne riešenia v oblasti
E-mobility, Smart Home, či Renewables,“ dodal Coi Tran.

-reklamná správa-
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Absencia predsedu parlamentu je podľa politológa zlým signálom. Danko chce väčší kus z koláča, než na aký má nárok

20.9.2024 (SITA.sk) – Absencia predsedu parlamentu je zlým signálom voči občanom, ale aj smerom do zahraničia. Pre agentúru SITA
to skonštatoval politológ Alexander Onufrák z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Post predsedu Národnej rady (NR) SR sa uprázdnil začiatkom tohtoročného apríla, keď bol jej dovtedajší predseda Peter Pellegrini
(vtedy predseda strany Hlas-SD) zvolený za prezidenta. Vedením parlamentu je poverený jeden z jeho podpredsedov, Peter Žiga
(Hlas-SD).

Chýba nám reprezentant štátu

Politológ zdôraznil, že danú situáciu nemožno považovať za štandardnú, poukázal na to, že predseda parlamentu je po hlave štátu
druhým najvyšším ústavným činiteľom. „ Predseda NR SR je reprezentant štátu, ktorého my momentálne nemáme, ” dodal.

Na margo toho, či Slovenská republika už takúto situáciu zažila, Onufrák uviedol, že áno, hoci príčiny boli vtedy odlišné. Išlo o rok 2006 a
post predsedu parlamentu ostal prázdny po tom, ako Kresťanskodemokratické hnutie opustilo vtedajšiu vládu vedenú Mikulášom
Dzurindom. Niekoľko mesiacov bol vtedy vedením NR SR poverený Béla Bugár.

Post predsedu parlamentu prináleží podľa koaličnej zmluvy druhej najsilnejšej koaličnej strane Hlas-SD, dlhodobo oň ale prejavuje
záujem Andrej Danko, predseda najmenšieho koaličného subjektu Slovenskej národnej strany (SNS). Hlas sa opakovane vyjadril, že si
danú pozíciu chce ponechať, jeho kandidátom na túto funkciu je súčasný minister investícií Richard Raši.

Danko zas opakovane hovorí o tom, že expredseda Hlasu Pellegrini vďačí za svoje zvolenie za prezidenta aj voličom SNS a je toho
názoru, že politická situácia sa zmenila, keď sa bývalý predseda jednej z koaličných strán stal hlavou štátu.

Vládnutie koalície nie je harmonické

„ Aj na tejto situácií je krásne vidieť, že vládnutie súčasnej trojkoalície nie je harmonické, a že najmä medzi SNS a Hlasom prebieha
permanentné pnutie, ” komentuje Onufrák a dodáva, že súčasná vládna koalícia sa usiluje „ nezaťažovať “ verejnosť a radšej svoje
záležitosti drží mimo jej zraku.

Politológ poznamenáva, že v tomto sa súčasná vláda líši od vlád Igora Matoviča (hnutie Slovensko), aj Eduarda Hegera (Demokrati),
ktoré svoje spory riešili zbytočne verejne „ vo svetlách reflektorov a za zvuku fanfár “.

Onufrák je toho názoru, že Dankovo úsilie stať sa predsedom NR SR je skôr jeho osobnou ambíciou a prianím, než cieľom SNS.
Politológ pritom poukazuje na politický výtlak národniarov, a to ako v parlamentných voľbách v roku 2023, tak i po nich.

„ Andrej Danko si nárokuje na omnoho väčší kúsok z koláča, ako mu prináleží na základe výsledkov parlamentných volieb 2023, ” vraví.
Nazdáva sa tiež, že takéto ambície by šéf SNS nemohol mať bez podpory, prinajmenšom tichej, od najsilnejšej koaličnej strany Smer-SD.

Postoj Šutaja Eštoka je nepochopiteľný

„ Na druhej strane, za nepochopiteľný je možné označiť postoj predsedu Hlasu Matúša Šutaj Eštoka. Ten namiesto toho, aby ako
predseda strany o daný post dôrazne zabojoval, a to aj napriek tomu, žeby šiel do priamej konfrontácie so Smerom a SNS, radšej zložil
politické zbrane a ustúpil, ” myslí si Onufrák.

Hlas má podľa politológa nakročené k splynutiu so Smerom, a ak sa nestane nič zásadné, predpokladá, že by sa tak mohlo stať v
horizonte dvoch či troch rokov.

„ Ten kto z tejto situácie najviac vyťaží je jednoznačne Robert Fico a Smer-SD. Tomu daný stav (neobsadeného postu predsedu
parlamentu) vyhovuje a nemá žiaden dôvod, aby sa v danej veci angažoval, ” vraví Onufrák.

Premiér opakovane hovoril, že na obsadení postu predsedu parlamentu sa musia dohodnúť SNS a Hlas, prednedávnom ale pripustil, že
ak k dohode medzi nimi nedôjde, pozícia by mohla ostať neobsadená až do konca volebného obdobia, teda do roku 2027. Danko zas
opakovane tvrdil, že Fico podporuje jeho ambíciu šéfovať NR SR.

Interakcia najvyšších ústavných činiteľov chýba
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„ Pevne verím, že úvahy o tom, žeby NR SR bola bez svojho predsedu až do ďalších parlamentných volieb v roku 2027, sa nenaplnia, a
že ostanú len v rovine plytkých politických vyjadrení, ” zdôraznil v tomto kontexte Onufrák. Opätovne podotkol, že to považuje za zlý
signál smerom navonok i dovnútra štátu.

„ Za osobitnú rovinu považujem rovinu politickú. A to v tom zmysle, že predsa vždy hovoríme o,troch najvyšších ústavných činiteľochʻ. Ich
podpisy sa, koniec koncov, spoločne objavujú na každom jednom zákone, ktorý poslanci NR SR príjmu, ” vysvetľuje politológ.

Dodal, že v minulosti, bez ohľadu na politické obsadenie jednotlivých pozícií, traja najvyšší ústavní činitelia spoločne interagovali. Dnes
takáto interakcia podľa Onufráka chýba, čo považuje za závažný problém demokracie na Slovensku.

„ Akýkoľvek chýbajúci komponent v rámci akéhokoľvek mechanizmu či systému v konečnom dôsledku znamená, že mechanizmus ako
celok nebude fungovať tak, ako by mal. A to platí aj v prípade štátu a jeho mechanizmov, ” dodal.

Opozícia plánuje nominovať Mikloška

Opozícia plánuje na post predsedu parlamentu nominovať poslanca Františka Mikloška z KDH. „ Pokiaľ je pravdou, že všetky opozičné
strany by podporili Františka Mikloška ako spoločného kandidáta opozície na post predsedu NR SR, momentálne by išlo o najsilnejšieho
kandidáta, ” konštatuje politológ. Považuje to i za jednoznačný signál zo strany opozície, že sa na konkrétnych témach dokáže dohodnúť
a zvoliť spoločný postup.

„ Keďže počet hlasov, ktorými opozičné strany disponujú je stále menší ako potrebných 76 hlasov, spoločná nomináciu tohto kandidáta
by mala skôr len symbolický odkaz, ” uzavrel Onufrák.

Viac k témam: Minister investícií regionálneho rozvoja a informatizácie SR, Minister vnútra SR, Podpredseda parlamentu, Politológ, post
predsedu Národnej rady SR, predseda Hlasu, Predseda SNS, Premiér Slovenskej republiky, Prezident SR

Zdroj: SITA.sk – Absencia predsedu parlamentu je podľa politológa zlým signálom. Danko chce väčší kus z koláča, než na aký má nárok
© SITA Všetky práva vyhradené.

- Reklama -

Autor: SITA
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Kybernetický útok na univerzitu

Andrej Bálint, moderátor

Univerzitu Mateja Bela v Banskej Bystrici zasiahol kybernetický útok. Hackeri odstavili webové stránky. Úvod do nového akademického
roka sa tak študentom skomplikoval.

Alexander Ernest, redaktor Slovenskej televízie

Kybernetický útok začiatkom týždňa postihol viaceré webové sídla vrátane stránky školy. Najväčšie komplikácie však spôsobil výpadok
akademického informačného systému, do ktorého sa nedalo prihlásiť ani dnes napoludnie.

študenti Univerzity Mateja Bela

Sa nám nedalo prihlásiť na stránku, nešli nám rozvrhy, nevedeli sme si pozrieť, že kde máme hodiny.

študenti Univerzity Mateja Bela

Si nemôžme nahadzovať predmety, nemôžme si odoberať predmety a stále je to pre nás také, že taký otáznik, že nevieme čo máme
robiť.

Alexander Ernest, redaktor Slovenskej televízie

Univerzita ešte včera študentov cez mail informovala, že školu zasiahol takzvaný DDOS útok. Ide o preťaženie webov počítačmi z celého
sveta.

Karol Suchánek, špecialista pre kybernetickú bezpečnosť

Tieto počítače sú ovládané hackermi, to znamená, že oni dajú príkaz, že v tento moment tieto počítače, ktoré on ovláda má pod svojou
kontrolou, ich pošle na túto webovú stránku a tie stránky potom padnú.

Vladimír Siládi, manažér kybernetickej bezpečnosti UMB B. Bystrica

Sme systematicky čeliť postupom na to, aby sme služby spojazdnili, lebo základ je, aby služba fungovala. No a zároveň sa snažíme tento
útok odrážať.

Alexander Ernest, redaktor Slovenskej televízie

Univerzita Mateja Bela o probléme komunikuje aj s kolegami z košickej univerzity, ktorí akademický informačný systém vyvinuli.

Laura Hoľanová, hovorkyňa Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v košiciach

Ich tím špecialistov komunikuje s našimi špecialistami. Konzultované boli nastavenia pre zvýšenie ochrany pomocou cloudových
nástrojov.

Alexander Ernest, redaktor Slovenskej televízie

Banskobystrická univerzita čelila kybernetickému útoku aj minulý rok. Ten súčasný je však iný a podľa slov univerzity dáta študentov
ohrozené nie sú.

Vladimír Siládi, manažér kybernetickej bezpečnosti UMB B. Bystrica

My od toho útoku, ktorý bol postupujeme v rámci našich možností tak, aby sme eliminovali prípadné potenciálne nebezpečenstvá a riziká.
Naším cieľom je minimalizovať tie riziká, robíme to systematicky.

Alexander Ernest, redaktor Slovenskej televízie

Univerzite sa dnes popoludní podarilo všetky weby a prihlasovacie údaje študentov opäť sprístupniť. Alexander Ernest, Slovenská
televízia.
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Absencia predsedu parlamentu je podľa politológa zlým signálom. Danko chce väčší kus z koláča, než na aký má nárok

Tagy: Minister investícií regionálneho rozvoja a informatizácie SR Minister vnútra SR Podpredseda parlamentu Politológ post predsedu
Národnej rady SR predseda Hlasu Predseda SNS Premiér Slovenskej republiky Prezident SR

Absencia predsedu parlamentu je zlým signálom voči občanom, ale aj smerom do zahraničia. Pre agentúru SITA to skonštatoval politológ
Alexander Onufrák z Katedry politológie...

18.9.2024 (SITA.sk) - Absencia predsedu parlamentu je zlým signálom voči občanom, ale aj smerom do zahraničia. Pre agentúru SITA to
skonštatoval politológ Alexander Onufrák z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Post predsedu Národnej rady (NR) SR sa uprázdnil začiatkom tohtoročného apríla, keď bol jej dovtedajší predseda Peter Pellegrini
(vtedy predseda strany Hlas-SD ) zvolený za prezidenta. Vedením parlamentu je poverený jeden z jeho podpredsedov, Peter Žiga
(Hlas-SD).

Chýba nám reprezentant štátu

Politológ zdôraznil, že danú situáciu nemožno považovať za štandardnú, poukázal na to, že predseda parlamentu je po hlave štátu
druhým najvyšším ústavným činiteľom. „ Predseda NR SR je reprezentant štátu, ktorého my momentálne nemáme, " dodal.

Na margo toho, či Slovenská republika už takúto situáciu zažila, Onufrák uviedol, že áno, hoci príčiny boli vtedy odlišné. Išlo o rok 2006 a
post predsedu parlamentu ostal prázdny po tom, ako Kresťanskodemokratické hnutie opustilo vtedajšiu vládu vedenú Mikulášom
Dzurindom. Niekoľko mesiacov bol vtedy vedením NR SR poverený Béla Bugár.

Post predsedu parlamentu prináleží podľa koaličnej zmluvy druhej najsilnejšej koaličnej strane Hlas-SD, dlhodobo oň ale prejavuje
záujem Andrej Danko, predseda najmenšieho koaličného subjektu Slovenskej národnej strany (SNS). Hlas sa opakovane vyjadril, že si
danú pozíciu chce ponechať, jeho kandidátom na túto funkciu je súčasný minister investícií Richard Raši.

Danko zas opakovane hovorí o tom, že expredseda Hlasu Pellegrini vďačí za svoje zvolenie za prezidenta aj voličom SNS a je toho
názoru, že politická situácia sa zmenila, keď sa bývalý predseda jednej z koaličných strán stal hlavou štátu.

Vládnutie koalície nie je harmonické

„ Aj na tejto situácií je krásne vidieť, že vládnutie súčasnej trojkoalície nie je harmonické, a že najmä medzi SNS a Hlasom prebieha
permanentné pnutie, " komentuje Onufrák a dodáva, že súčasná vládna koalícia sa usiluje „ nezaťažovať “ verejnosť a radšej svoje
záležitosti drží mimo jej zraku.

Politológ poznamenáva, že v tomto sa súčasná vláda líši od vlád Igora Matoviča ( hnutie Slovensko ), aj Eduarda Hegera ( Demokrati ),
ktoré svoje spory riešili zbytočne verejne „ vo svetlách reflektorov a za zvuku fanfár ".

Onufrák je toho názoru, že Dankovo úsilie stať sa predsedom NR SR je skôr jeho osobnou ambíciou a prianím, než cieľom SNS.
Politológ pritom poukazuje na politický výtlak národniarov, a to ako v parlamentných voľbách v roku 2023, tak i po nich.

„ Andrej Danko si nárokuje na omnoho väčší kúsok z koláča, ako mu prináleží na základe výsledkov parlamentných volieb 2023, " vraví.
Nazdáva sa tiež, že takéto ambície by šéf SNS nemohol mať bez podpory, prinajmenšom tichej, od najsilnejšej koaličnej strany Smer-SD.

Postoj Šutaja Eštoka je nepochopiteľný

„ Na druhej strane, za nepochopiteľný je možné označiť postoj predsedu Hlasu Matúša Šutaj Eštoka. Ten namiesto toho, aby ako
predseda strany o daný post dôrazne zabojoval, a to aj napriek tomu, žeby šiel do priamej konfrontácie so Smerom a SNS, radšej zložil
politické zbrane a ustúpil, " myslí si Onufrák.

Hlas má podľa politológa nakročené k splynutiu so Smerom, a ak sa nestane nič zásadné, predpokladá, že by sa tak mohlo stať v
horizonte dvoch či troch rokov.

„ Ten kto z tejto situácie najviac vyťaží je jednoznačne Robert Fico a Smer-SD. Tomu daný stav (neobsadeného postu predsedu
parlamentu) vyhovuje a nemá žiaden dôvod, aby sa v danej veci angažoval, " vraví Onufrák.
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Premiér opakovane hovoril, že na obsadení postu predsedu parlamentu sa musia dohodnúť SNS a Hlas, prednedávnom ale pripustil, že
ak k dohode medzi nimi nedôjde, pozícia by mohla ostať neobsadená až do konca volebného obdobia, teda do roku 2027. Danko zas
opakovane tvrdil, že Fico podporuje jeho ambíciu šéfovať NR SR.

Interakcia najvyšších ústavných činiteľov chýba

„ Pevne verím, že úvahy o tom, žeby NR SR bola bez svojho predsedu až do ďalších parlamentných volieb v roku 2027, sa nenaplnia, a
že ostanú len v rovine plytkých politických vyjadrení, " zdôraznil v tomto kontexte Onufrák. Opätovne podotkol, že to považuje za zlý
signál smerom navonok i dovnútra štátu.

„ Za osobitnú rovinu považujem rovinu politickú. A to v tom zmysle, že predsa vždy hovoríme o,troch najvyšších ústavných činiteľochʻ. Ich
podpisy sa, koniec koncov, spoločne objavujú na každom jednom zákone, ktorý poslanci NR SR príjmu, " vysvetľuje politológ.

Dodal, že v minulosti, bez ohľadu na politické obsadenie jednotlivých pozícií, traja najvyšší ústavní činitelia spoločne interagovali. Dnes
takáto interakcia podľa Onufráka chýba, čo považuje za závažný problém demokracie na Slovensku.

„ Akýkoľvek chýbajúci komponent v rámci akéhokoľvek mechanizmu či systému v konečnom dôsledku znamená, že mechanizmus ako
celok nebude fungovať tak, ako by mal. A to platí aj v prípade štátu a jeho mechanizmov, " dodal.

Opozícia plánuje nominovať Mikloška

Opozícia plánuje na post predsedu parlamentu nominovať poslanca Františka Mikloška z KDH. „ Pokiaľ je pravdou, že všetky opozičné
strany by podporili Františka Mikloška ako spoločného kandidáta opozície na post predsedu NR SR, momentálne by išlo o najsilnejšieho
kandidáta, " konštatuje politológ. Považuje to i za jednoznačný signál zo strany opozície, že sa na konkrétnych témach dokáže dohodnúť
a zvoliť spoločný postup.

„ Keďže počet hlasov, ktorými opozičné strany disponujú je stále menší ako potrebných 76 hlasov, spoločná nomináciu tohto kandidáta
by mala skôr len symbolický odkaz, " uzavrel Onufrák.

Autor: 24hod.sk - 24 hodín s.r.o. - WebSys s.r.o.
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Kybernetický útok na univerzitu

Viliam Stankay, moderátor:

Univerzitu Mateja Bela v Banskej Bystrici zasiahol kybernetický útok. Hekeri sa zamerali na odstavenie webových stránok. Problém tak
skomplikoval študentom úvod do nového akademického roka.

Alexander Ernest, redaktor:

Kybernetický útok začiatkom týždňa postihol viaceré webové sídla vrátane stránky školy. Najväčšie komplikácie však spôsobil výpadok
akademického informačného systému, do ktorého sa nedalo prihlásiť ani dnes napoludnie.

študenti Univerzity Mateja Bela:

Sa nám nedalo prihlásiť na stránku, nešli nám rozvrhy, nevedeli sme si pozrieť, že kde máme hodiny.

študenti Univerzity Mateja Bela:

Si nemôžeme nahadzovať predmety, nemôžeme si odoberať predmety a stále je to pre nás taký otáznik, že nevieme, čo máme robiť.

Alexander Ernest, redaktor:

Univerzita ešte včera študentov cez mail informovala, že školu zasiahol takzvaný DDOS útok. Ide o preťaženie webov počítačmi z celého
sveta.

Karol Suchánek, špecialista na kybernetickú bezpečnosť:

Tieto počítače sú ovládané hekermi, to znamená, že oni dajú príkaz, že v tento moment tieto počítače, ktoré on ovláda, má pod svojou
kontrolou, ich pošle na túto webovú stránku a tie stránky potom padnú.

Vladimír Siládi, manažér kybernetickej bezpečnosti UMB B. Bystrica:

Sme systematicky začali postupovať na to, aby sme služby spojazdnili, lebo základ je, aby služba fungovala. No a zároveň sa snažíme
tento útok odrážať.

Alexander Ernest, redaktor:

Univerzita Mateja Bela o probléme komunikuje aj s kolegami z Košickej univerzity, ktorí akademický informačný systém vyvinuli.

Laura Hoľanová, hovorkyňa Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach:

Ich tím špecialistov komunikuje s našimi špecialistami. Konzultované boli nastavenia pre zvýšenie ochrany pomocou cloudových
nástrojov.

Alexander Ernest, redaktor:

Banskobystrická univerzita čelila kybernetickému útoku aj minulý rok. Ten súčasný je však iný a podľa slov univerzity dáta študentov
ohrozené nie sú.

Vladimír Siládi, manažér kybernetickej bezpečnosti UMB B. Bystrica:

My od toho útoku, ktorý bol, postupujeme v rámci našich možností tak, aby sme eliminovali prípadné potenciálne nebezpečenstvá a
riziká. Naším cieľom je minimalizovať tie riziká a robme to systematicky.

Alexander Ernest, redaktor:

Univerzite sa dnes popoludní podarilo všetky weby a prihlasovacie údaje študentov opäť sprístupniť. Alexander Ernest, Slovenská
televízia.
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Absencia predsedu parlamentu je podľa politológa zlým signálom. Danko chce väčší kus z koláča, než na aký má nárok

18. 09. 2024

Podpredseda NR SR za Slovenskú národnú stranu Andrej Danko. Foto: archívne, SITA/Milan Illík

Tento článok pre vás načítala AI.

Katarína Lörincová

Absencia predsedu parlamentu je zlým signálom voči občanom, ale aj smerom do zahraničia. Pre agentúru SITA to skonštatoval politológ
Alexander Onufrák z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Post predsedu Národnej rady (NR) SR sa uprázdnil začiatkom tohtoročného apríla, keď bol jej dovtedajší predseda Peter Pellegrini
(vtedy predseda strany Hlas-SD ) zvolený za prezidenta. Vedením parlamentu je poverený jeden z jeho podpredsedov, Peter Žiga
(Hlas-SD).

Chýba nám reprezentant štátu

Politológ zdôraznil, že danú situáciu nemožno považovať za štandardnú, poukázal na to, že predseda parlamentu je po hlave štátu
druhým najvyšším ústavným činiteľom. „ Predseda NR SR je reprezentant štátu, ktorého my momentálne nemáme, “ dodal.

Na margo toho, či Slovenská republika už takúto situáciu zažila, Onufrák uviedol, že áno, hoci príčiny boli vtedy odlišné. Išlo o rok 2006 a
post predsedu parlamentu ostal prázdny po tom, ako Kresťanskodemokratické hnutie opustilo vtedajšiu vládu vedenú Mikulášom
Dzurindom. Niekoľko mesiacov bol vtedy vedením NR SR poverený Béla Bugár.

Prihláste sa, ak už máte predplatné

Ďalšie k téme

Autor: SITA, Katarína Lörincová
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Neprítomnosť šéfa parlamentu je zlým signálom pre občanov aj do zahraničia. Komu to najviac vyhovuje?

Absencia predsedu parlamentu je zlým signálom voči občanom, ale aj smerom do zahraničia. Pre agentúru SITA to skonštatoval politológ
Alexander Onufrák z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Raši nerozumie, prečo si chce Danko pri šéfovi NR SR nárokovať, čo mu nepatrí

Video

Šéf SNS Andrej Danko spochybňuje základný akt koaličnej zmluvy, keď si jeho strana nárokuje na post predsedu NR SR. Táto funkcia
patrí podľa koaličnej dohody Hlasu. Vyhlásil to podpredseda Hlasu a minister investícií Richard Raši. Pýta sa, čo je Dankovým cieľom,
keď chce zásadne zasiahnuť do koaličnej zmluvy. / Zdroj: ta3

Post predsedu Národnej rady (NR) SR sa uprázdnil začiatkom tohtoročného apríla, keď bol jej dovtedajší predseda Peter Pellegrini
(vtedy predseda strany Hlas) zvolený za prezidenta. Vedením parlamentu je poverený jeden z jeho podpredsedov, Peter Žiga (Hlas).
Politológ zdôraznil, že danú situáciu nemožno považovať za štandardnú, poukázal na to, že predseda parlamentu je po hlave štátu
druhým najvyšším ústavným činiteľom. „Predseda NR SR je reprezentant štátu, ktorého my momentálne nemáme," dodal. Na margo
toho, či Slovenská republika už takúto situáciu zažila, Onufrák uviedol, že áno, hoci príčiny boli vtedy odlišné. Išlo o rok 2006 a post
predsedu parlamentu ostal prázdny po tom, ako Kresťanskodemokratické hnutie opustilo vtedajšiu vládu vedenú Mikulášom Dzurindom.
Niekoľko mesiacov bol vtedy vedením NR SR poverený Béla Bugár.

Taraba a Šutaj Eštok o poste šéfa parlamentu

Video

Zdroj: ta3

Post predsedu parlamentu prináleží podľa koaličnej zmluvy druhej najsilnejšej koaličnej strane Hlas, dlhodobo oň ale prejavuje záujem
Andrej Danko, predseda najmenšieho koaličného subjektu Slovenskej národnej strany (SNS). Hlas sa opakovane vyjadril, že si danú
pozíciu chce ponechať, jeho kandidátom na túto funkciu je súčasný minister investícií Richard Raši. Danko zas opakovane hovorí o tom,
že expredseda Hlasu Pellegrini vďačí za svoje zvolenie za prezidenta aj voličom SNS a je toho názoru, že politická situácia sa zmenila,
keď sa bývalý predseda jednej z koaličných strán stal hlavou štátu. „Aj na tejto situácií je krásne vidieť, že vládnutie súčasnej trojkoalície
nie je harmonické, a že najmä medzi SNS a Hlasom prebieha permanentné pnutie," komentuje Onufrák a dodáva, že súčasná vládna
koalícia sa usiluje „nezaťažovať“ verejnosť a radšej svoje záležitosti drží mimo jej zraku. Politológ poznamenáva, že v tomto sa súčasná
vlády líši od vlád Igora Matoviča (hnutie Slovensko), aj Eduarda Hegera (Demokrati), ktoré svoje spory riešili zbytočne verejne „vo
svetlách reflektorov a za zvuku fanfár".

Onufrák je toho názoru, že Dankovo úsilie stať sa predsedom NR SR je skôr jeho osobnou ambíciou a prianím, než cieľom SNS.
Politológ pritom poukazuje na politický výtlak národniarov, a to ako v parlamentných voľbách v roku 2023, tak i po nich. „Andrej Danko si
nárokuje na omnoho väčší kúsok z koláča, ako mu prináleží na základe výsledkov parlamentných volieb 2023," vraví. Nazdáva sa tiež, že
takéto ambície by šéf SNS nemohol mať bez podpory, prinajmenšom tichej, od najsilnejšej koaličnej strany Smer-SD. „Na druhej strane,
za nepochopiteľný je možné označiť postoj predsedu Hlasu Matúša Šutaj Eštoka. Ten namiesto toho, aby ako predseda strany o daný
post dôrazne zabojoval, a to aj napriek tomu, žeby šiel do priamej konfrontácie so Smerom a SNS, radšej zložil politické zbrane a
ustúpil," myslí si Onufrák. Hlas má podľa politológa nakročené k splynutiu so Smerom, a ak sa nestane nič zásadné, predpokladá, že by
sa tak mohlo stať v horizonte dvoch či troch rokov.

„Ten kto z tejto situácie najviac vyťaží je jednoznačne Robert Fico a Smer. Tomu daný stav (neobsadeného postu predsedu parlamentu)
vyhovuje a nemá žiaden dôvod, aby sa v danej veci angažoval," vraví Onufrák. Premiér opakovane hovoril, že na obsadení postu
predsedu parlamentu sa musia dohodnúť SNS a Hlas, prednedávnom ale pripustil, že ak k dohode medzi nimi nedôjde, pozícia by mohla
ostať neobsadená až do konca volebného obdobia, teda do roku 2027. Danko zas opakovane tvrdil, že Fico podporuje jeho ambíciu
šéfovať NR SR. „Pevné verím, že úvahy o tom, žeby NR SR bola bez svojho predsedu až do ďalších parlamentných volieb v roku 2027,
sa nenaplnia, a že ostanú len v rovine plytkých politických vyjadrení," zdôraznil v tomto kontexte Onufrák. Opätovne podotkol, že to
považuje za zlý signál smerom navonok i dovnútra štátu.

„Za osobitnú rovinu považujem rovinu politickú. A to v tom zmysle, že predsa vždy hovoríme o „troch najvyšších ústavných činiteľoch“. 
Ich podpisy sa, koniec koncov, spoločne objavujú na každom jednom zákone, ktorý poslanci NR SR príjmu," vysvetľuje politológ. Dodal, 
že v minulosti, bez ohľadu na politické obsadenie jednotlivých pozícií, traja najvyšší ústavní činitelia spoločne interagovali. Dnes takáto 
interakcia podľa Onufráka chýba, čo považuje za závažný problém demokracie na Slovensku. „Akýkoľvek chýbajúci komponent v rámci
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akéhokoľvek mechanizmu či systému v konečnom dôsledku znamená, že mechanizmus ako celok nebude fungovať tak, ako by mal. A to
platí aj v prípade štátu a jeho mechanizmov," dodal.

Opozícia plánuje na post predsedu parlamentu nominovať poslanca Františka Mikloška z KDH. „Pokiaľ je pravdou, že všetky opozičné
strany by podporili Františka Mikloška ako spoločného kandidáta opozície na post predsedu NR SR, momentálne by išlo o najsilnejšieho
kandidáta," konštatuje politológ. Považuje to i za jednoznačný signál zo strany opozície, že sa na konkrétnych témach dokáže dohodnúť
a zvoliť spoločný postup. „Keďže počet hlasov, ktorými opozičné strany disponujú je stále menší ako potrebných 76 hlasov, spoločná
nomináciu tohto kandidáta by mala skôr len symbolický odkaz," uzavrel Onufrák.

Autor: SITA
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